
Zápis ze zasedání 37. schůze Školské rady při Základní škole ve Frýdlantu nad Ostravicí, 

T. G. Masaryka 1260 

 

Datum konání: 9. 10. 2023 

Místo konání: sborovna ZŠ 

Přítomni: p. Lucie Večeřová, Mgr. Oto Polách, Mgr. Jana Menšíková, Ing. Iva Lichnová, Ing. Petra 
Filipová, Mgr. et Bc. Věra Otawová, prof. Ing. Jan Nečas, Ph.D. 

Host: Mgr. Šárka Řezníčková, ředitelka ZŠ 

Omluveni: Mgr. Karla Šigutová, p. Jakub Kodytek 

 

Program: 

1. Zahájení a úvodní slovo zástupkyně předsedkyně školské rady, p. Lucie Večeřové 

2. Slovo ředitelky školy Mgr. Šárky Řezníčkové – akce a činnost školy v minulém školním roce a 
v prvním měsíci nového školního roku 2023/24 

3. Připomínkování a následné schválení Výroční zprávy za rok 2022/23 

4. Příprava voleb členů školské rady 

5. Diskuze 

6. Návrh termínu následující schůze ŠR 

 

Ad 1/ 

Schůzi zahájila zástupkyně předsedkyně školské rady paní Lucie Večeřová a seznámila přítomné 
s programem schůze. 

Ad 2/ 

Následně se ujala slova ředitelka školy Mgr. Šárka Řezníčková. Ve svém krátkém projevu shrnula 
první rok svého působení v základní škole ve funkci ředitelky školy a následně pohovořila o průběhu 
prvního měsíce nového školního roku. Informovala o slavnostním zahájení školního roku v 1. a 6. 
třídách a o proběhnuvších adaptačních programech 1. a 6. ročníku. Dotkla se také problémů 
s nedostačující kapacitou školní družiny, která snad již bude vyřešena jejím navýšením v příštím 
školním roce. Vyzdvihla dvě, pro naši školu významné, změny – výměnu otopné soustavy, která 
probíhala v celé budově od června do srpna 2023, a opětovné zahájení stravování v nově 
zrekonstruované jídelně PRIMIREST. Následovalo stručné nastínění dalších plánovaných akcí pro 
tento školní rok.  

Ad 3/ 

Dalším bodem programu bylo projednání a schválení znění Výroční zprávy školy za rok 2022-23. 
Jedinou připomínkou byla neaktualizovaná zkratka vědeckého titulu vysokoškolského pedagoga, 
konkrétně prof. Ing. Nečase, Ph.D., na kterou upozornila Ing. Petra Filipová. Jiné připomínky 
zaznamenány nebyly a Výroční zpráva školy za školní rok 2022-23 byla následně se zapracováním 
připomínek všemi členy jednohlasně schválena. 


